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Időrendi bontás: 

 2014.11.09. Alakuló Küldöttgyűlés 

 11.10. Választmány 

 11.12. Fizika Intézeti Tanács ülés 

 11.13. Tisztségviselői ülés 

 11.18. Választmány 

 11.20. Bio-Fizika Barátságbuli 

 11.24. Választmány 

 11.26. HÖK bevonó 

 11.26. Szakterületi Csoport ülés 

 12.01. Választmány 

 

 2015.01.14: Fizikai Intézeti Tanács 

 01.22-24: Educatio kiállítás 

 01.29: Választmány 

 01.30: Nyílt nap 

 02.07: Küldöttgyűlés 

 02.09: Választmány 

 02.10: Küldöttgyűlés 

 02.11: Fizikai Intézeti Tanács 

 02.16: Választmány 

 02 .18: Fizika SzaB ülés 

 02.19: első GT megbeszélés 

 02.24: Választmány 

 02.27: GT megbeszélés 

 03.03: Választmány 

 03.07: Mentorkirándulás 

 03.09: Választmány 

 03.10: Küldöttgyűlés 

 03.16: Választmány 

 03.23: Választmány 

 03.26: Tisztségviselői ülés 

 04.23: Mat-Fiz felező 

 04.25-26: Mentorhétvége 

 04.30: KolHÖK Majális 

 05.06-08: LEN-fizikus sátor 

 05.06: Fizikai Intézeti Tanács 

 05.07: Mentor szakos előadás 

 05.07: GT megbeszélés 

 05.07: Fizika SZAB ülés 

 

Mindennapi teendők és delegáltságok: 

Mindennapi teendőimet rendszerint elláttam. Válaszolgattam a kérdésekre emailben és 

facebookon is. A facebook oldalt is próbáltam aktívan tartani. A választmányok és Intézeti 

tanácsok nagy részén részt vettem, és a fontos dolgokról értesítettem a SZAB tagjait. 

Emellett mivel nem kívánok újraindulni, ezért gondoskodtam utódról is. Fogadóóráimat is 

rendszerint megtartottam. Az utóbbi egy hónapban tanulmányi okok miatt sajnos nem volt 

elég időm minden feladatomat tökéletesen ellátni, ezért ezen időszakban mutatott 

munkámmal nem vagyok teljesen elégedett. 

 

 

 



Rendezvények 

Több barátságbulit is sikerült lebonyolítani, amelyeknek legnagyobb része sikerrel zárult. Az 

egyetlen buli, amiről még nem számoltam be, az a Mat-Fiz felező, amely kifejezetten nagy 

sikert aratott és jó visszhangú rendezvény volt. 

Mentorrendszer 

Mentornak 9 fizikushallgató jelentkezett, amiből végül 8 lett mentor. Elég örömteli, mert 

kiemelkedően lelkesek és fiatalok, ami a fizikus mentorrendszer újulását hozhatja magával. 

Kovács Olivér, a szakos mentorfelelősünk munkájával nagyon elégedett vagyok, sok dolgot 

vállalt át. A mentorkiránduláson, mint csapatvezető vettem részt, de a mentorhétvégére 

nem vettem részt. 05.07.-én tartjuk a szakos előadást, ahol a Fizikai Intézettől ad elő Groma 

István intézetigazgató, a Mafihe-nek lesz egy előadása és végül én adok elő a szakterület 

nevében.  

Gólyatábor 

Gólyatábor főszervezőnek Illés Albert lett megválasztva és egy elég erős csoport alakult ki 

körülötte. Eddig nagyon aktívan végzik munkájukat, rendszeres összeülnek megbeszélni a 

teendőket. Habár a hagyományos BöFi hangulatot és programokat megtartjuk, de sok 

változást is bevezetünk. Egyel kevesebb táborhely lesz és több táborbeli program, hogy 

sokkal több gólyát le tudjunk csábítani a táborba. Egy-két ülésen én is részt vettem, de sajnos 

többet ki kellett hagynom, de a facebook csoportban aktívan tevékenykedek. 

Mafihe EHB 

Mint ahogyan mindig is hangsúlyoztam, fontosnak tartom, hogy a mindenkori Fizika 

szakterületi koordinátor jó kapcsolatot ápoljon az EHB-val. Ez idén kimagaslóan jól sikerült. 

Minden EHB elnökségi ülésen ott voltam (ahol ősz óta állandó meghívott a mindenkori Fizika 

szk), és rengetek dologgal kapcsolatban kikérték a véleményem és én is kikértem az övéket. 

Programokkal és azoknak a promóciójával kapcsolatban folyamatos volt az összhang. Az EHB 

elnökségnek is köszönöm, hogy ennyire erőltették a szakterülettel való kooperációt. 

Szakterületi Bizottság és képviselőválasztás 

Az idei SzaB nagyon sok segítséget jelentett nekem. Sokszor keresték a lehetőséget segíteni a 

munkámat. Aktívan részt vettek a fontos dolgok a hallgatók közötti terjesztésében és a 

toborzásokban is. A mentorgárda mostani színvonala leginkább a volt mentorok és a 

képviselők érdeme. Nem tartottam sok SzaB ülést, de szerintem minden fontos dolgot 

átbeszéltünk és mindig sikerült kommunikálható egységes véleményre jutnunk (pl 

gólyatábor). 



Az idei képviselőválasztások mondható a szakterület idei legnagyobb sikerének. Összesen 8 

jelöltünk volt, amiből hála a nagy szavazóaránynak 6 képviselőnk és két póttagunk lett. Ezzel 

kapcsolatban is szeretném megköszönni a volt mentoroknak és a szakterület tagjainak a 

segítséget. 

Egyéb 

2014. február 11. óta vagyok ebben a tisztségben és ez alatt nagyon sok jó tapasztalatot 

szereztem, egy nagyon jó csapat részese lehettem. Remélem mindenki elégedett volt a több 

mint egy éves munkámmal. A szakterület tagjaként továbbra is szeretnék aktívan 

tevékenykedni. Köszönöm mindenkinek a sok segítséget, amit a többi tisztségviselőtől 

kaptam.  

Elnézést, hogy késve adom le a beszámolómat. Ha bármi kérdésetek van a beszámolómmal 

kapcsolatban, akkor azt tegyétek fel küldöttgyűlésen, vagy írjatok a fizikaszk@ttkhok.elte.hu 

címre. 
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